

JXF

配电箱

Distribution box

吾心求索·通享未来

得益于多年的电气产品研发和制造经验，索通电气为您提供结合了先进技术和卓越工程设计的高压开关设备；系列产品符合智能化、安全性和可靠性要求最严苛的标准。该系列能为公共配电、工业和楼宇领域提供极具成本效益的解决方案，提高竞争力。



节能型
Energy Saving



智能化
Intellectualization



易维护
Easy Maintenance



安全性
Safety

JXF
配电箱
Distribution box



产品概述 General

适用于交流频率50Hz、额定工作电压500V以下电路中。在特殊要求下，防护等级可达到IP55，箱体上，下均有敲落孔，多管进线可预留活装开孔板，最大额定电流可达400A，特别适用于工矿、宾馆、民用住宅楼等用户计量控制箱。本产品符合GB7251.12-2013《低压成套开关设备和控制设备》，IEC60439-2:2011《低压成套开关设备和控制设备》等标准的要求。

It suits for operating in the circuit of AC 50Hz, rated operating voltage 500V and below, in some special cases, the protection grade can reach up to IP55, the top and bottom of the panel will provide knockout holes, if multiple pipes are used for incoming lines, opening plate can be prepared, maxi rated current up to 400A, especially suitable for usage in metering and control box of mining field, hotel, living buildings and etc. Comply with GB7251.12-2013 Low voltage switchgear and controlgear, IEC60439-2:2011 Low voltage switchgear and controlgear standard.

型号及含义 Model and meaning



正常使用条件 Normal service conditions

- 温度：-25℃~+40℃(特殊工艺下，可达-45℃)；
- 湿度：≤50%(+40℃)
- 海拔：安装地点的海拔不超过2500m；
- 额定工作电压：230V 400V
- 额定工作电压：400A
- 额定短路分断能力：80kA
- 外壳防护等级：IP55
- Ambient air temperature: -25℃~+40℃;
- Humidity: ≤50%(at +40℃)
- Altitude: ≤ 2500m;
- Rated operating voltage: 230V 400V
- Rated operating voltage: 400A
- Rated short-circuit breaking capacity: 80kA
- Degree of protection: IP55

主要技术参数 Technical specifications

型号 Type	规格 Specifications 高H×宽W×深D(mm)	型号 Type	规格 Specifications 高H×宽W×深D(mm)
JXF1-2525/14	250 × 250 × 140	JXF1-6040/23	600 × 400 × 230
JXF1-3025/14	300 × 350 × 140	JXF1-6050/14	600 × 500 × 140
JXF1-3025/18	300 × 350 × 180	JXF1-6050/20	600 × 500 × 200
JXF1-3030/14	300 × 300 × 140	JXF1-6050/23	600 × 500 × 230
JXF1-3030/20	300 × 300 × 200	JXF1-7050/16	700 × 500 × 160
JXF1-4030/14	400 × 300 × 140	JXF1-7050/20	700 × 500 × 200
JXF1-4030/20	400 × 300 × 200	JXF1-7050/25	700 × 500 × 250
JXF1-5040/14	500 × 400 × 140	JXF1-8060/20	800 × 600 × 200
JXF1-5040/20	500 × 400 × 200	JXF1-8060/25	800 × 600 × 250
JXF1-5040/23	500 × 400 × 230	JXF1-10080/20	1000 × 800 × 200
JXF1-6040/14	600 × 400 × 140	JXF1-10080/25	1000 × 800 × 250
JXF1-6040/20	600 × 400 × 200	JXF1-10080/30	1000 × 800 × 300

注：可按用户要求定制 Notes: customization for special specification and requirement is available